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Aquest any una vegada més, hem tornat a comptar amb el Punt Lila i el Punt 

Salut. 

Què opines d'aquests espais? (els vas visitar, creus que són útils, necessaris, 

...)94 respostes 
No els vaig visitar 
Molt necessaris 
Crec que són útils i necessaris 
genial 
Són absolutament necessàris 
Son molt necessaris. 
Tot Ho que siguió per prevenir val la pena 
Útils i necessaris 
Els dos punts són necessaris i vaig visitar el punt lila. 
No els vaig veure 
No puc dir res 
Si, son utils 
els vaig visitar i no en tinc cap dubte que son de gran utilitat. 
Molt necessaris! 
És molt útil! 
Son bastante útiles 
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Muy útiles y necesarios. Por desgracia, nos persigue el machismo y la homofobia, por lo 
que cualquier espacio seguro es bueno. 
Una boníssima idea, és molt i molt útil el punt de salut. Un 10! 
Tenen la seva funció en vers la difusió, però el seu cost no és acord al bé que genera. 
molt be 
Són molt importants i és molt important que aquestes organitzacions tinguin un petit 
espai a Festa major sempre. 
Molt bé. Cal que ho siguin. 
No els vaig visitar. Si crec que són necessaris 
No sé si realment són d.utilitat, però segur que algú li haurà anat bé 
No son necesaris. 
És un espai necessari 
No els vaig visitar però crec que són molt mecessaris 
Es un bon encert per aquests dies i un punt de referencia en cas de dubtes 
Per desgràcia son necessaris 
No el vaig visitar 
No els vaig visitar però em sembla correcte. 
Són necessaris, el posaria més visible. 
Son necessaris i molt útils. Gràcies. 
Son útils i necessaria 
Són útils ja que ofereixen una informació i servei necessaris. 
Penso que són útils i necessaris 
Trobo que aquests punts son molt imprescindibles per tots els actes que es fan 
Si son utils i necessaris 
Crec que són imprescindibles per una festa major segura per a tothom 
Son espais necessaris molt utils i educatius 
Son molt útils i necessaris, indispensables. 
No els vaig visitar, perpo donen visibilitat a la protecció. 
Necessari encara que si fóssim més civilitzats no hauria de ser-hi 
Son molt útils per fer de barraques un lloc segur X a totes 
Penso que són útils, sobretot pels nes joves. 
Necesaris 
Crec que és un espai molt útil i que pot ajudar a moltes dones, noies i nenes en diverses 
situacions i també és un bon espai per a la difusió d'informació 
No utils 
Es molt útil 
Suposo q són necessaris, però per la meva opinió són innecessaris. 
Molt útils, gràcies! 
Correcte 
Be 
Correcta 
Molt bona idea 
A està molt be 
Són útils i necessaris, per si passa qualsevol cosa, saber que la gent es pot dirigir allà 
ràpidament. 
No son ni utils, ni necesaris. 
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Molt necessaris estan molt bé 
Son molt útils i et donen informació molt necessària 
Molt necessaris. 
No los vi 
Vaig visitars els espais i trobo que son espais necessaris. Moltes gràcies als que 
formen i donen lloc a espais segurs. 
Els sopars a la fresca ja q va tanta gent podrian posar mes taules i cadires ja q la gent 
guarda puesto a otras personas. Jo voto per mes taules i cadires ya q puesto hay para 
más gente. Gracias. 
Crec que 
No els he visitat 
No hi vaig assistir 
No crec que siguin útils. Només s,hi apropen qui ja són conscients 
Són útils, encara que als adolescents a vegades els hi fa vergonya utilitzar aquests 
serveis 
Són sempre útils. 
Perfecte 
Crec que són útils i necsssaris 
Crec que son necessaris 
Crec que son molt útils i necessaris 
Correctos 
considero que son espais útils, i que et fan tenir mes tranquilitat el fet de sabe que hi 
son per si passés qualsevol cosa. 
Són imprescindibles 
Son utils per la gent jove 
No els vaig visitar però son necessaris 
Molt útil i necessaris 
Molt importantsq hi siguin 
Ës necessari 
Sempre són útils aquests punts, cal afegir més visibilitat 
Necessaris 
No son necessaris 
Són espais molt necessaris i que poc a poc van guanyant força i sobretot han de ser 
vistos com a punt de referència per part dels joves 
No visite 
Crec que son utils i molt necessaris 
Hi han de ser 
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Enguany, a causa de la previsió de pluja alguns actes s'han realitzat a dintre 

del Palauet. Què n'opines d'aquest canvi d'ubicació? 103 respostes 
Perfecte 
Molt bé 
Correcte 
Molt bona 
Molt bona decisió 
encertada! preciós! 
El so no és el millor però no hi ha massa alternativa 
Molt be 
Bé. 
bé 
Bona ubicació 
M’agrada més en Palauet que al aire lliure second quina acted 
Doncs no llueix tant com a fora 
considero oportuna en certes ocasions, no obstant aixo optaria per cobrir un espai a 
l'aire lliure i poder fer activitats alla si el clima ho requereix. (pista exterior palauet, 
cobrir poppi una mica, obviament no al seu 100% de capacitat) 
Ben resolt 
Buena alternativa 
Bien, hay que tener alternativas por si al aire libre no se puede realizar. También podríais 
haber abierto el teatro el sábado que llovió por la noche. 
Em sembla molt bé utilitzar aquest espai, el parquet queda ben protegit i, malgrat la 
sonoritat, és un espai còmode i que permet públic nombròs 
Ha estat encertat 
Tot bé 
Un error substancial per a actes en què l'acústica és part primordial de l'activitat. Potser 
caldria valorar el trasllat al Figuerasa Arena, que tot i no estar al centre del poble, també 
és accessible 
molt millor, es millor a dins i mes maco 
Molt bon remei, fins i tot crec que en el cas del pregó va ser millor que fer ho a fora 
Millor que passat per aigua 
Molt bona idea. 
Correcte. 
Excel.lent. 
Perfecte 
Molt bon canvi d’ubicació 
No hi ha cap espai més, el teatre seria petit. 
Hem sembla que es correcte. 
L'acústica del palauet no és bona però va ser una bona decisió per garantir els actes. 
Bon plan B 
Crec q el Palauet s'haurien de realitzar mes actes, com les festes de Cap d'Any ja que el 
Teatre queda molt just per la població actual que té Palafolls 
Per concert acústic ok 
No hi vaig assistir 
Necessari. 
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Està bé que hi hagi llocs alternatius per tal de no haver d'anul·lar actes. 
Ok! 
Es una bona opció tot i que l’acustica no es gens bona 
És d’agraïr que es disposi d’espais alternatius en cas de condicions climàtiques que no 
permetin realitzar l’acte a l’exterior. 
Ho trobo bé, abans de cancel·lar, fer-ho en una altra ubicació 
ha estat força bé ja que no s'han deixat de fer molts actes a causa de les pluges 
Tener un plan "B"srmpre es important 
Crec que és una bona solució a l'imprevist de la pluja. 
Esta molt bé 
No es podia fer d'altra manera, és l'únic espai amb tanta capacitat al poble (al centre i 
sense comptar els gimnasos de les escoles/institut) tot i que l'acústica no és gaire bona 
Bé malgrat l'acústica. 
Insuficients 
Bé perquè s'han pogut mantenir actes, però no sonava bé en Manu Guix 
Esta bé. 
Molt ben pensat.El pregó molt top. 
Bé! 
Calor dins 
Una bona solució 
No m’ agrada 
Ben fet 
Sempre és més bonic que es faci a l'aire lliure. Però de vegades no es pot fer. 
És una bona opció per no haver de suspendre actes en cas de pluja 
L'acústica del palauet és desastrosa, s'hauria de mirar d'arreglar d'alguna manera. Tot i 
això el concert del Manu Guix tenia un bon so, el pregó no i no s'entenia res. 
Que portin l alterfesta al pabello 
Correcta 
Si es millor que no pas anul.lar 
Molt bona decissio 
A està molt asertad a la decisio 
Perfecte. 
que es faci sempre allà, que el soroll no molesta a ningú. 
Sincerament el Palauet no te molt bona sonorització i per tant, hagues preferit que la 
plaça Poppi tingues la varpa més gran per poder gaudir del pregó, concerts... 
Perfecto 
Crec que son útils 
Bona opció 
No hi he anat, però és una bona alternativa 
No hi havia més remei 
bona decisió 
No quedava un altre . L’espai està bé i pot acollir a molta gent 
Bé, tot i que no fa festa i és un espai més fred. 
Molbe 
M' ha semblat molt millor 
Necessaris per poder continuar amb els actes 
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Que ha estat encertat 
Crec que va ser encertat i es va fer el possible per trobar una bona sonorització 
Correcto 
m’ha semblat un canvi correcte ja que es un espai ampli i no hi feia calor. 
Feia molta calor i era bastant agobiant però a falta de solucions per a la pluja és una 
bona manera de seguir amb la programació. 
Perfecte, aixins es poden fer els actes 
Molt bona organització 
Gran cambi 
Molt be! Sha de adaptar per millor so, pero el lloc està mooolt be. 
SÚPER BÉ!!!!!! EL PREGÓ VA SER ESPECTACULAR! 
La qualitat del so era dolenta 
Cal replantejar-se la ubicació dels concerts! Estem al segle XXI no cal que sigui a ple 
centre, també existeis el parc de les esplanes o a les afores del nucli urbà com pot ser el 
pipi can… En resposta a la pregunta, el Palauet pot tenir diferents usos, em sembla bé. 
Ben pensat 
Un canvi necessari que no ha fet minvar l'espectacle. Un 10 a l'organització 
Me parece muy bien que anbien las fiestas del pueblo porque no podemos aguantar 
cada año las fiestas en el mismo sitio sin poder dormir y tener que ir a trabajar 
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Per acabar... Tens alguna proposta per la propera Festa Major? Vols raonar 

alguna de les teves respostes? 

La teva opinió és molt important per a nosaltres. 

Gràcies! 

101 respostes 

Proposta: reubicar els concerts de la festa major. Cal que us replantegeu que hi ha 
molts veïns que treballem fora del municipi i menors que també estudien fora de 
Palafolls per realitzar tants dies de concerts en ple centre. Com Ajuntament cal avançar 
i no quedar-se al passat, els concerts podrien estar repartits per les diferents ubicacions 
del poble (parc de les esplanes, barri de Sant Lluis, zona camp de futbol, però sobretot 
fora del nucli urbà). Recordeu que el descans veïnal té una rellevància cabdal als jutjats 
(concerts del Santiago Bernabéu, zones d'oci de Barcelona, etc) i si mireu pel veïnat en 
dies tan assenyalats com la Festa Major, també cal que tingueu en compte el descans i 
no només els interessos econòmics o d'aforament d'uns pocs. Finalment, sembla que la 
Plaça Poppi es queda petita en l'àmbit de seguretat, les escales són perilloses... 
Semblava que aquest nou consistori faria un "brainstorming" mirant pels veïns de Les 
Ferreries en la gestió de la Festa major, però tot sembla calcat a la gestió del consistori 
dels inicis de la democràcia. 
Proposta: reubicar els concerts de la festa major. Cal que us replantegeu que hi ha 
molts veïns que treballem fora del municipi i menors que també estudien fora de 
Palafolls per realitzar tants dies de concerts en ple centre. Com Ajuntament cal avançar 
i no quedar-se al passat, els concerts podrien estar repartits per les diferents ubicacions 
del poble (parc de les esplanes, barri de Sant Lluis, zona camp de futbol, però sobretot 
fora del nucli urbà). Recordeu que el descans veïnal té una rellevància cabdal als jutjats 
(concerts del Santiago Bernabéu, zones d'oci de Barcelona, etc) i si mireu pel veïnat en 
dies tan assenyalats com la Festa Major, també cal que tingueu en compte el descans i 
no només els interessos econòmics o d'aforament d'uns pocs. Finalment, sembla que la 
Plaça Poppi es queda petita en l'àmbit de seguretat, les escales són perilloses... 
Semblava que aquest nou consistori faria un "brainstorming" mirant pels veïns de Les 
Ferreries en la gestió de la Festa major, però tot sembla calcat a la gestió del consistori 
dels inicis de la democràcia.  
Trobo que la FM de Palafolls està molt ben equilibrada tant d'edats com de gustos 
La zona de las barraques, cuando recogen, está el césped en mal estado y huele muy 
mal y al día siguiente hay colegio. Poner las barraques de otra manera que no quede asi 
Jo proposaria mes concerts i balls de orquestra apart de la selvatana que va ser genial 
No són necessaris actes amb pirotècnia i soroll perquè perjudiquen la salut de persones 
sensibles com infants, gent gran o amb trastorns, i animals. Això a banda de la 
contaminació acústica i ambiental que generen. Hi ha moltes altres formes de celebrar 
esdeveniments de manera respectuosa amb el benestar de tothom. Hi ha molts pobles 
que estan introduint espectacles de llum amb drons, per exemple. 
Podrien tornar a fer la festa de l'escuma pels petits. Més atraccions a la fira i que com a 
les altres poblacions també tinguem el dia del nen amb un preu més econòmic. I 
eliminar d'una vegada les matinades que provoquen ensurts als infant que estan 
dormint i als animals. 
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Portar grups de música de barraques que siguin més coneguts!!! Fer festa holi de 
colors. I la fira d’atraccions portar unes quantes mes. 
Me gustaría que en latre Festa hubiera más grupos de versiones o tributos, dedicado a 
una edad media alta, no ha tanto adolescente 
Creo que debería de haber un día exclusivamente para gente joven. Entiendo que la 
fiesta mayor sea un espacio para todos los públicos, pero a mi parecer, faltan espacios 
para los jóvenes y adolescentes. Por ejemplo, fui el sábado y solo vine por el Dj, los 
grupos de antes se me hicieron pesados, por no hablar de los del Tapeo, que se fueron 
tres cuartos de hora más tarde. Fue frustrante tener que esperar tanto. Si bien es cierto 
que había djs los otros días, creo que debería haber una noche solo para los jóvenes, 
que desde las 12 estén pinchando música que nos guste a nosotros, porque hasta las 
3:30 prácticamente no hubo ambiente joven. Por otro lado, se podrían dejar accesibles 
los lavabos del teatro o poner portátiles al inicio de la fiesta (que al igual que en la fiesta 
de los 80, solo hay baños al final de todo y es un follón llegar hasta ellos si estás cerca 
del escenario). Finalmente, creo que el dj duró poco. No sé cómo serían los del resto de 
días, pero nuevamente pienso que el "ratito" de marcha que teníamos los adolescentes 
esa noche duró muy poco, mientras que el tapeo y los noise boys (ambos para público 
adultos e infantil), duraron más de lo que ponía en la programación. 
La persona que es dedica a contractar els grups de música caldria que es dediqués a un 
altre cosa, a excepció de Tapeo. 
Cuideu més les entitats! Elles són el fonament de la FM i dels actes. Cal més 
organització i comunicació prèvia. Recuperem l’agermanament, no crec que s’hagi de 
repetir el format comercial del FEM Palafolls. Els comerços ja tenen el seu acte a l’inici 
de l’estiu, cal recuperar l’agermanament que es va perdre per no cuidar i ajudar l’entitat 
organitzadora. Els actes han estat massa espaiats en el temps i hi havia molts buits, en 
especial dissabte que és el dia que més persones hi poden assistir. Però remarco, 
cuideu les entitats, sense elles no hi hauria festa major ni Palafolls tal i com el 
coneixem! 
Repetiu el punt d'aigua i el punt de salut!!! 
Mala gestió de la previsió d'aforament i quantitat de cadires als actes. No s'ha de 
condicionar l'horari o recorregut d'unes activitats en detriment d'altres que han sol.licitat 
els espais amb més antelació. L'escencia dels sopars a la fresca (altrament conegut 
com La Pasta), s'ha perdut. A més, els preus oferts per les entitats i establiments estan 
fora de límits del que ha de ser una activitat de preus populars. La infraestructura de 
barrakes (tant les guinguetes com la instal·lació elèctrica) segueix igual de precària que 
fa 10 anys. 
Estaria bé q a l'hora d'elegir els grups de barraques no només es pensés en els joves, jo 
amb 40 anys a pocs concerts he pogut anar. Per altra banda, m'agradaven més abans 
les verges trobades Als sopars a la fresca s'hi hauria de posar més taules. A 
determinats actes ha faltat presència policial. 
La diada castellera i cercavila gegantera s'haurien de fer el cap de setmana principal, no 
l'anterior. 
Tres coses, intentar fer una bona fira i per totes les edats, intentar portar a grups mes 
coneguts almenys una nit, tornar a portar la clika. 
Va estar molt bé l'allargament de dies de concerts però en milloraria els grups, la gent 
preferiría un día menys però amb grups millors que més I que no els conegui ningú. 
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També estaria bé que tornés la varietat de països del sopar a la fresca. Malgrat la pluja i 
tot ha sigut una bona festa major però milloraria notablement els grups de música per 
algo més conegut i actual 
Per les poques atraccions que posen roben molt parquing, haurien de buscar una 
ubicació alternativa. Cal alterar la pau de tots els animals del poble amb petards un día 
a la nit i al matí següent? Les matinades són horroroses a les cases amb nadons i 
mascotes. El tema dels adolescents fent botellons a la zona biblioteca i propera al 
pipican es podría intentar controlar una mica millor. Si els veïns ho saben, l'ajuntament i 
la policía dedüeixo que també (Ja que hi som, s'hauria de vigilar durant tot l'any). A més, 
despres de beure es passegen cridant pel poble. Les barraques, un any més, han venut 
alcohol a menors, res nou. 
A la Fira posin atraccions per als adolescents. 
Els sopars han estat molt bé, però els preus no eren gaire populars. A mi m’agrada anar-
hi cada dia i em resulta una mica car. No tots el establiments. També es cert. I també 
entenc, que hi havia bona qualitat. Només és un comentari. Gràcies per la feina feta. 
Correbars es una vergonya veure gent beguda passejant se pels carrers. No aporta res a 
la festa, nomes joves borratxos. 
Crec que el sopar a la fresca, s'hauria de fer el possible per recuperar l'origen amb els 
pobles agermanats. si pel que sigui no es pot fer amb els pobles agermanats, s'hauria 
de buscar un altre fórmula per tal de seguir oferint l'activitat però que no fos un negoci 
privat com aquest any, ja que perd l'essència. És podria fer com a barraques, Oferir 
l'oportunitat a les entitats del poble. 
Fes una cursa del cos, com a molts pobles veïns. Caminada solidària. Recuperar la 
passejada en bicicleta. Animar a la gent a engalanar més els balcons O fins hi tot 
engalanar una mica els carrers principals.  
La Fira d'atraccions a una vergoña.. tenim un munt de nens al poble y no sou capaços de 
que puguin muntar mes atraccions, perque el Carrer aquest tallat on esta el pipican es 
poden posar moltes mes. Hem sembla molt correcte que feu moltes activitats per a 
nens pero la Fira.. es el que mes desitgen. 
Trobo que la Festa Major de Palafolls fa dos o tres anys que està deslluida. Hem trobat 
a faltar activitats infantils per nens que no son membres d'entitats del poble. El duel a 
xops de gegants contra diables era més un joc d'aquestes entitats que una festa per 
tots, igual que l'escape room. Respecte el concert infantil, estava bé però per nens més 
petits de 7-8 anys era avorrit, potser estaría millor una activitat més de circ o titelles. 
Vam anar a tot lo infantil però el nostre fill només va gaudir els jocs de fusta i el cuidat, 
la resta no massa. La no participació de l'agermanament als sopars a la fresca ha Fet 
que perdí la seva esencia. Per altre banda, està bé haver-ho salvat amb el comerç local, 
tot i que pots anar sempre als seus locals i Li greu la gràcia... Per l'any vinent es podria 
intentar reprendre l'agermanament o sinó posar facilitats perqué s'animin més entitats. 
Canviar l’ubicació de les barraques 
Donar més visibilitat a les activitats organitzades per la Colla Gegantera i Diables en 
relació al rapte de gegantons, etc... S'anaven treient els uns als altres elements però si 
no els havies vist cada dia no sabies què havia passat i crec que han tingut poc 
seguiment. El dia de la guerra d'aigua hi havia poqueta gent en comparació amb altres 
activitats i no vaig veure que s'en fes difusió des de l'Ajuntament (potser es va fer però 
no va tenir gaire ressò) 
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Mes control policial en zones on no es fan concerts ja que la gent jove crida molt per els 
carrers fent botellons i deixen les begudes per terra 
Millorar la qualitat del so de lalterfesta. Potser el tipus de carpa no és el més adequat. 
Sopars a la fresca trobem a faltar les parades de fa anys. Estaria bé que tornessin 
No tornar a repetir una nit de concerts punkis 
els sopars a la fresca son cars, i de baixa qualitat, abans es feien com algo pel poble, 
ara es un negoci. 
Va ser difícil de seguir la planificació, sobretot perque l'instagram de l'alterfesta 
semblava mort els dies abans de festa major. 
L’instagram de l’Alter Festa no ha estat gens actiu les semanes previes a la Festa Major 
i dirant aquesta tampoc 
Com a veïna de la zona de Ferreries entenc que la plaça de Poppì és una molt bona 
ubicació per a les barraques però penso que 5 dies acabant tant tard a la nit són 
excessius, tenint en compte que molts dels veïns no treballem a Palafolls i no teníem 
festa, havent d'anar a treballar els dies 9 i 10. La queixa principal és en primer lloc pel 
primer dia. Es van cancel·lar els dos últims grups, però la gent de les barraques va 
seguir posant música a tot volum exclusivament per ells fins passades les 4 de la 
matinada, quan estava diluviant i no hi havia ningú als concerts. Una cosa és que hi hagi 
molta gent divertint-se però potser eren 20-30 persones en total. Altres dies, un cop 
acabats els concerts també se seguia posant música fins gairebé les 5 del matí. Els 
únics que van acabar a una hora decent va ser justament la Selvatana que l'endemà era 
festa. Crec que hi hauria d'haver una hora màxima per acabar per tal de respectar el 
descans dels veïns (penso les 4 de la matinada és una hora prou raonable per acabar). 
A més, a les 8h del matí ja teníem la brigada de neteja tornant a fer soroll.... (això ho 
trobo bé però penseu que només ens deixen 3-4 hores de silenci). D'altra banda, la fira 
d'atraccions la trobo molt fluixa, tot encarat només a nens petits quan cada vegada 
tenim més adolescents/joves. Potser alguna atracció per ells animaria una mica més la 
fira. Sopars a la fresca m'ha agradat però es podia haver fet un dia més, el dia 10 no hi 
va haver sopars, molta gent hi hauria anat, tenint en compte que l'endemà era festiu. 
Els lavabos de la Afterfesta que siguin amb llum ja que no es veía res, la música més 
grups de versions. 
Organizar los grupos según el dia, por ejemplo Selvátana la nit del dilluns dimarts 
laborable sólo es festa a palafolls. Dimarts nit per el joves dimecres festiu a Catalunya 
Que tota la plaça Poppi estigui protegida per una carpa en cas de pluja 
Preparar millor la Plaça Poppi per a que, malgrat la pluja, es puguin seguir fent els actes 
a l'escenari en condicions. Posar un envelat per exemple. Cada any plou o hi ha previsió 
de pluja. A favor d'allargar els concerts/música fins les 4 de la matinada. A favor de fer 
la selvatana a Plaça Poppi però potser no l'últim dia, no sé tampoc com ni quan, però 
se'm va fer extrany. Gràcies per la feina feta!!! Visca la Festa Major de Palafolls  
Al pregó no afegir-hi ni gegants ni tots els balls de les nenes, crec que perd personalitat. 
Correbars un dia que al dia seguent no sigui nomes festa a Palafolls, que tothom del 
poble pugui assistir perque al dia seguent tothom tingui festa. 
Intentar que els preus dels sopars a la fresca siguin mes populars 
S’agrairia que per les properes festes majors l’ajuntament tingués en compte els festius 
i dies en que la gent pot gaudir d’aquesta festa. Aquest any hi havia MOLTS dies en que 
els joves podiem gaudir de la Festa Major i només es va poder aprofitat 1 dia. Tinguent 



RESULTATS ENQUESTA FESTA MAJOR 2024  

en compte que la majoria de gent del poble NO TREBALLA al poble i per tant no tothom 
té festes (nines pot agafar festa) aquelles dates crec que es podira haver estudiat molt 
millor el programa per aprofitar més els dies pre festiu. Per exemple, d’un Correbars, es 
va escollir el pitjor, un dilluns a les 18:30 (dilluns feiner i el dia següent feiner també), 
tiguent divendres, dissabte o dimarts. Un altre exemple, és el tancament de barraques, 
sent dimecres festiu, el més logic hagués estat que dimarts nit TOTHOM hagués pogut 
gaudir del tancament de barraques i no només el que tenien sort i no treballaven dimarts 
o jubilats . Considero que l’ajuntament aquest any no ha mirat perquè tothom ha pogués 
gaudir de les festes. 
S'ha de mirar de no posar empreses privades al sopar a la fresca 
Trobo que les propostes d'aquest any han estat bones, l'alterfesta, com ja fa alguns 
anys, falta més de criteri a l'hora de portar alguns grups; música original i no dj. La idea 
d'una de les entitats de vendre domassos ha creat que entre veïns hi hagi sensació de 
germanor, esperem més l'any que ve. Les entitats han tingut presència i la nova 
incorporació "glop al bosc" pot donar molt de joc a futures festes. 
Em va semblar un desastre la data escollida pel Correbars. No hi vam poder assistir 
degut a que, tot i ser festa del poble, treballem fora tots els amics i amigues de la colla. 
Per altra banda, es podrien haver avançat els dies de concert d’Alterfesta, o haver 
posposat algun pel dia 10 (tenint en compte que l’11 és festiu). També m’ha semblat 
molt trist que no estiguessin els pobles agermanats d’Ax i Poppi als Sopars a la Fresca. 
Sopars que també es podrien haver o avançat al dia del pregó o posposat al dia 10 per 
tal d’haver gaudit altres nits de revetlla de festius. Finalment, la tradició de les Verges 
Trobades sempre havia sigut pujar al castell i no fer una cercavila pel poble. Afegir la 
valoració molt positiva dels grups i el dj de dissabte a la nit. 
He gaudit molt 
Opino que la organització va ser dolenta, no poden treure del sopar a la fresca als 
pobles agermanats de frança i italia. Per un altre vanda el ordre de les barraques va 
estar insuficient, els grups del dilluns no pertocaben a aquest dia, igual que el correbars, 
no te cap sentit fer-ho un dilluns. 
No pirotecnia per respectar a la gent sensible y als animals. Les matinades no son 
necessaries per respectar a la gent que treballa. La fira hauria de ser mes espectacular, 
massa pobre 
Grupo APACHE 
Sempre hi ha coses a millorar. Si alguna cosa funciona és millor deixar-les com estaven 
per exemple el sopar a la fresca se ha trobat a faltar els creps , la pasta, el cuscus etc.. 
Penso que es podrien fer més activitats per als més petits com ara gimcama, concurs 
de dibuix, tallers infantils de manualitats. Aquest any he trobat a faltar concerts pels 
petits (només la Clika). També seria xulo decorar els carrers del poble com fan altres 
pobles. 
1. Sopars a la fresca, primer punt. Us heu carregat l'escencia del q era els sopars a la 
fresca amb els pobles agermanats. Us heu carregat l'entitat d'agermanament. No pot 
ser que entrar a governar el poble, signifiqui canviar allò que funcionava feia anys. Si en 
Jesús Machín ho veiés.... Espero poseu facilitats perquè pugui funcionar l'entitat 
d'agermanament i puguem tenir uns sopars a la fresca com abans. 2. La fira 
d'atraccions es totalment pobre en un poble de 10.000 habitants. És vergonyós que hi 
hagi 4 atraccions, per nen menors de 3 anys, gairebé res i per majors de 8 com a molt 
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una atracció i per adolescents només tinguin l'opció d'anar als tiros. Alguns paradistes 
van dir que pagaven molt per la parada i evidentment no els sortia a compte. Ajudeu a 
que més parades puguin venir a Palafolls i que hi hagi una fira d'atraccions en 
condicions. 3. També un poble de 10.000 habitants hauria de tenir dos opcions de 
concerts alhora. No pot ser que al mateix escenari es pretengui tenir a públic des 
d'adolescents fins a gent de 60 anys. Si que és veritat que hi ha grups per tots els 
públics, però el 90% de grups d'alterfesta eren enfocats a joves. Crec q va sent hora de 
tenir dos escenaris. Només dos concerts enfocat a públic de mitjana edat. 4 nits per a 
joves. I un únic dia per a Gent gran amb l'orquestra selvatana. La gent gran està 
oblidada. Crec realment necessari dos escenaris amb música a la vegada per a públic 
diferent. 4. Pregó de festa major. Em va agradar. Un pregó de festa major curt està molt 
bé. Però només va participar l'entitat del ball i prou. I les gegants-diables per la 
cercavila. 
M’Agrada molt Fer esport i trobo a faltar dins del del marc de la festa major més actes 
tipus alguna cursa o caminada popular ja que la única activitat a banda del cuida’t es la 
marxa nòrdica i amb les places limitades només a 20 persones. Crec que s’hauria de 
tenir en compte de cara a propers anys. Gràcies. 
1.- Dies de festa local seguits molt malament 2.- En vigilia de festa cal sopar a la fresca 
( dia 10) 3.- Bona idea com a final de festa el concert , sopar i ball d'orquestra. Però mal 
informat el sopar i no hauria de ser en vigilia, sino el dia final de festa Major 4.- Volum 
excessiu a barraques  
Els limits de soroll de L 'alterfesta son molt besties. Crec que la Festa Major es de tots i 
cal repartir i portar les barraques al centre. Els veins de ferreries estem farts i ens estem 
organitzant per Fer alguna cosa al respecte 
Canviar la ubicació dels concerts Alter Festa per tot el que comporta : no poder dormir, 
molt de enrenou ,alguna vomitada ,crits, música alta i tot el que comporta una 
massificació de gent pels veïns que vivim tant aprop. Lloc inadequat. ´ ´ ´´-----------
´......´,,,,,,,,´¨¨¨ 
Aquest any els sopars a la fresca molt tristos.. s ha trobat a faltar l agermanament, i la 
oferta per sopar limitada i perque no dir ho cutre en alguns llocs. Espero q l any vinent 
millori. 
Fer un dia més de barraquer pesant que el dia 11 es podria aver fet el concert de la 
selvatana i no el dia 10 i el 10 fer concert de alterfesta 
El correbars és una de les activitats més guais i esperades de la festa major, i que no ho 
deixin fer un dia en què la majoria de gent té festa l'endemà (un dissabte o el dia abans 
de l'11 de setembre), és lamentable. Penso que són unes hores en què la gent s'ho 
passa bé, es fa poble, perquè al correbars es reuneixen persones que fins a l'anterior FM 
no s'havien vist, etc. I sembla que tenim el correbars "demonitzat", quan realment 
tothom respecta el que diu la policia i és sostenible amb el medi ambient perquè en tots 
llocs hi ha papereres. La gent del poble no sabem el motiu de per què no es pot realitzar 
un cap de setmana, però si hi ha un motiu de pes, estaria bé que s'expliqués perquè, i 
així poder tots/es ho podríem entendre. 
A qui se li acut montar el event dels bikers,un diumenge a les 9 del mati amb altaveus 
amb musica molt alta i concert, apuntant directament cap un bloc amb 30 vivendes? 
Eviteu aixo per proxims anys o que simplement,almenys, no hi hagi un concert. 
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No contractar empreses externes per fer el pregó, recuperar el pregó original i 
participatiu que havia caracteritzat a Palafolls, i que els sopars de la pasta tornin a estar 
protagonitzats pels pobles agermanats. 
No hi ha activitats pels més petits (1-3 anys) a excepció dels jocs gegants de fusta i la 
meva filla de 2 anys i mig a molts jocs no arribava ja que estaven molt alts. No ha hagut 
ningun espectactle infantil ni concerts infantils… nomes la clika i es orientat a nens de 
primaria i eso. A tordera aquest any han dut reggae per xics i l’any passat van portar el 
pot petit. Haurien d’haver mes activitats per a nens d’infantil. No hi havia res. 
Los grupos musicales del alter festa ,se deberían de mejorar para todos los públicos. 
Allargar la carpa de la plaça poppi ja que sempre plou els dies de festa major 
Mes taules i cadires als sopars a la fresca. El sábado fue imposible. Ya q sitio hay. 
Gracias 
Molt acertada el canvi de data de la visita guiada, sobretot per la gent que treballa 
Afegir un ball folk 
Un bingo musical, es una activitat per fer amb família. Proposo contractar Alex Pérez, ho 
fa molt bé.  
La part de concerts infantil cada any és més escassa. 
L'única cosa que m'agradava era la ruta històrica i es va anul.lar. Es van fer massa 
activitats que costen molts diners, els veïns agraïm menys despeses per després no 
haver de pagar tants impostos a l'ajuntament. 
Utilitzar el castell com escenari d,actuacions. 
Portar Banda Neon a les barraques. Tenen molt éxit i animen moltíssim. 
Cambiar de ubicación de la feria de atracciones! Quita muchisimo parking para los 
coches es imposible encontrar sitio y esta una de las calles principales que nos hace 
dar mucha vuelta! Y la musica para los vecinos que madrugan es molesta! Pero 
sobretodo es por el tema parking para los vecinos es insoportable 
Fer un kareoke per que canti gent del poble, que torni a fer-se la festa holi, una pedalada 
infantil/juvenil, cinema a la freca, un espectacle de magia, monolegs, etc... 
Fora les barrakes del centre ,és indignant que és permetin, masses actes en el 
centre.Tenim dret al descans. 
Pues estaría bien que os llevarais las barracas fuera del pueblo para poder dormir los 
vecinos que alguna noche ha habido gente por la calle chillando hasta 6 y 7 de la 
mañana gracias 
Crec que la fira está mal ubicada tot i que es difícil trobar un lloc més adient. 
Jo proposaria un dia menys d'alter festa i substituir-ho per un dia més de concert de 
solistes o petits grups tipus Manu Guix, Elena Gadel, Beth.... 
La feria cada vez es peor con todos los niños que hay en este pueblo cada vez ponen 
menos atracciones 
El DJ comenzó excesivamente tarde. Teniendo en cuenta que es lo que más desean los 
adolescentes. Tuvieron que esperar a q acabaran los conciertos del público más 
cuarentón. No me parece correcto. Tendría q ser al contrario. Inicio de los conciertos en 
general demasiado tarde. 
Tot be 
Trobo un encert haver plantejat activitats per totes les edats. Bona feina 
1. Organitzar més activitats en cap de setmana, ja que és quan la gent té més 
disponibilitat (aquest any, per exemple, no hi havia gairebé cap activitat dissabte a la 
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tarda) 2. Més activitats per als petits (bicicletada, festa de l’espuma…) 3. Organitzar 
activitats on la gent del poble és partícip com, per exemple, concurs de decoració de 
carrers, gimcana nocturna pel poble… 4. Aquest any han estat molt bé els concerts, ja 
que hi havia grups per a totes les edats i ben repartits 
Portar a barraques algun grup català conegut com Figa Flaws o 31 Fam. Tot i això gran 
festa major! 
Algun grup de musica mes actual de mudica catalana. El tapeo edta molt be, pero ja fa 
anys que el tenim i repetim. Algun altre similar estaria be. 
Els sopars a la fresca es podrien haver posat en funció dels dies festius com divendres 
vespre o el dia abans de la diada de catalunya, i posar més dies. Es on es fa més poble. 
Falta d'enllumenat als sopars a la fresca i podria haver més oferta gastronòmica 
MOLT BONA FEINA! ÀNIMS I FORÇA!!! 
Mes control policial, ja que Hi va haber una baralla en la nit de disabte a barraques i eren 
pocs policies per a tanta gent. Els sopars a la fresca han perdut l'essencia que tenien fa 
uns anys,preus desorbitats y els mateixos restauradors que en el 'Fem palafolls'. La Fira 
d'atraccions,petita com en els últims anys, els joves y no tan joves no tenien res on 
poder gaudir una estona. La neteja de la zona de barres de barraques ha estat 0, fins 
dues setmanes después encara hi había cartrons a terra i una olor mes que 
desagradable,tenin en compte que els nens y nenes pasen a diari per el costat per anar 
a l'escola. 
Igual que es fa en molts pobles de tot el país, fer una empalmada i despertar al poble 
Canvi d'ubicació o horari. No podem dormir a causa dels concerts que duren tota la nit i 
hem de treballar l'endemà 
Proposta: reubicar els concerts de l’Alterfesta a la festa major. Cal que us replantegeu 
que hi ha molts veïns que treballem fora del municipi i menors que també estudien fora 
de Palafolls per realitzar tants dies de concerts en ple centre i entre setmana. Com 
Ajuntament cal avançar i no quedar-se al passat, els concerts podrien estar repartits per 
les diferents ubicacions del poble , ja que la Festa es del poble, no del barrí, referint-nos 
a les barraques: Alterfesta, (parc de les esplanes, barri de Sant Lluis, zona camp de 
futbol, però sobretot fora del nucli urbà). Recordeu que el descans veïnal té una 
rellevància cabdal als jutjats (concerts del Santiago Bernabéu, zones d'oci de Barcelona, 
etc) i si mireu pel veïnat en dies tan assenyalats com la Festa Major, també cal que 
tingueu en compte el descans i no només els interessos econòmics o d'aforament d'uns 
pocs. Finalment, sembla que la Plaça Poppi es queda petita en l'àmbit de seguretat, les 
escales són perilloses... Semblava que aquest nou consistori faria un "brainstorming" 
mirant pels veïns de Les Ferreries en la gestió de la Festa major, però tot sembla calcat 
a la gestió del consistori dels inicis de la democràcia. 
Tendrían que hacer la fiesta mayor en otro sitio el año que viene. 
Ubicar barraques , concerts a fora del poble , zona pipican riu 
Els concerts entre setmana fan que l'afluència sigui poca i per les barraques és una 
llàstima. El concert de Crim n'és un exemple perquè és un grup que arrossega molta 
gent i en canvi érem quatre gats. Els concerts de dilluns també haurien portat molts més 
gent si s'hagués fet en vigília. 
Me gustaría que las fiestas de la plaza Poppy conciertos Barracas que las pusieran en 
otro sitio porque los vecinos del Rambla las ferrerías estamos cansados de cada año se 
hagan las fiestas en el mismo sitio sin poder dormir tener que ir a trabajar porque no 
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trabajamos en el pueblo y trabajamos fuera sin poder descansar y los niños sin poder 
dormir 
El correbars hauria de ser en Divendres o dissabtes 
Vull felicitar a l'Ajuntament per l'organització de la festa Major. Gràcies a tots els qui la 
heu fet possible.Visca Palafolls 

 


